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Dagsorden til Bruger-og Pårørenderådsmøde på Ældrecenter Hvissinge 

 Tirsdag den 5. december 2023 kl. 13.30 – 15.00  

i Oasen 

 

Medlemmer: 
 

Gitte Elgaard-Jensen, Flemming Normann Nielsen, Anne Lorentzen, 
Pernille D. Jørgensen, Helle Østergaard Nielsen, Michael Jensen, 

Jeanette Fisk, Helle Petersen, Annette Elsberg, Charlotte Petersen 
(Lotte Kold), Michael Thrane og Iben B Marskov (seniorrådet)  

Fraværende: Gitte Elgaard-Jensen, Flemming Normann Nielsen, Anne Lorentzen, 

Michael Jensen, Annette Elsberg 

Referent: Annette Bergmann 

 

Dagsorden Referat 

1. Valg af ordstyrer 

 

Helle pårørende 

2. Fremtidens 

plejeboligbehov – 

Dokumenter medsendes 

dagsorden 

Karen Dinesen er med på dette møde for at drøfte 

fremtidens plejeboligbehov. 

Der er 199 boliger i Glostrup Kommune og der 

bliver ca. brug for 30-50 boliger indenfor de næste 
10 år. Dette skyldes flere komplekse plejeoopgaver 

komplekse og  flere med kroniske sygdomme. 

Ifølge data fra 2021 – november 2023 bor borgerne 
i gennemsnit 2 år og 5 mdr. på et af kommunens 

tre ældrecentre.  

 

Med i planen er et fokus på modernisering af 
plejeboliger og at ældre kan blive i egen bolig. 

Der søges om penge til renovering af afd. 1 og 2. da 

boligerne er for små, slidte og utidsvarende.  

Der laves masterplan 2 forår 2024 omkring 
modernisering. 

 

Forslag: 

• gang areal tages til brug til nye 

boliger/renoveringer 
• Stenager 6, kan inddrages 
• søge inspiration fra andre demenscentre 

• kan man indhente midler eller lån men er 
ikke med i anlægsloft.  

• 2 rum, større bolig, mulighed for et te 
køkken uden kogeplader, spise privat. 

• nye lys former med farver, døgnrytme lys, 

både til boliger og personale 
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• «op og stå håndtag» installeres forskellige 

steder 

Karen ønsker at der er repræsentanter til 
styregruppe  i forbindelse med renoveringen. 

 

3. Orientering fra 

ledelsen 

• Personalesituationen:                                             

Lige nu mangler der på afd. 3; SSH aften og 

en SSA dag. Sidstnævnte er fra februar pga. 

barsel.                                                                                     

Afd. 1 mangler 1 DV SSA og SSH aften.                              

Afd. 2. mangler en AV SSA. 

Vi tidligere fortalt at vi ikke manglede 

personale, men har efterfølgende været ude 

for at nye siger pænt nej tak lige inden 

ansættelses start eller kort efter mest på 

grund af løn niveau. 

• Sygefraværet er for nedadgående, men afd. 1 

og 2 er længere fra de 5% end afd. 3. På alle 

tre afd. arbejdes der med at forbedre 

arbejdsmiljøet. 

• Vi skal have ny centerchef  og processen og 

der forventes ansættelse pr. 1.2.2024 

• Der er sat ny åbne mekanisme på 

udgangsdørene ved afd. 2 og 

hovedindgangen. Det er en kodelås, hvor man 

skal taste 2600# 

• Brandtilsynet har været her og der må ikke stå 

noget til opladning på gangene. Der skal også 

måles op om der må stå div. møbler. 

• Fødevarestyrelsen har givet glad smiley til alle 

afdelinger. 

•  Økonomi: Der er givet yderligere 2 mio. kr til 

de tre ældrecentre fremadrettet. I samme 

forbindelse ønsker man at beløbet der bruges 

til sygefravær på ældrecentrene reduceres 

med 800.000 kr i 2024.  Det betyder at de 

resterende 1,2 mio kr.fordeles til de tre 

ældrecentre og det betyder at Hvissinge får 

500.000 kr. til at bruge på yderligere 

aftenvagter på afd. 1+2. 

• Kommunalbestyrelsen har bevilliget penge til 

nyt telefon og nødkaldssystem til de tre 

ældrecentre og dette forventes etableret i 

løbet af foråret. 
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4. Orientering fra 

køkkenet 

BDO-rapporten for køkkenerne tages op næste gang 

samt generelt fra Hvissinge 

5. Orientering fra 

Seniorrådet 

På Pleje.dk. står der hvad man kan få af hjælp. 

Bogen om det samme laves ikke mere.  

 

6. Forslag til ændringer i 

Vedtægter og 

Forretningsorden 

Forretningsorden gennemgåes og ændringerne 

rettes. Helle sørger dette og sender den nye 

forretningsorden til medlemmerne. 

Forslag til hvad der skal ændres i Vedtægterne 

tages op på næste møde. 

 

7. Jul og nytår 2023  

 Helle Østergaard 

Der er i år lavet en løsning så beboerne kan sidde 

og nyde det med sine pårørende ved små borde i 

«nicherne» under måltidet juleaften. Denne løsning 

er lavet, da det ikke er muligt at sidde og spise i de 

fleste af boligerne på afdeling 1+2 og nogle beboere 

har ønsket ikke at sidde i fællesrummet pga. den 

uro de oplever. 

Da beboerne på afdeling 1 og 2 er blevet tiltagende 

dårlige kan de ikke finde ro ved at sidde ved 

langborde under måltiderne.  

På afdeling 3 kan beboerne sidde i egen bolig og 

spise med deres pårørende eller i fællesrummet, 

hvis der er plads, da beboerne ikke har de samme 

behov for begrænsning af stimuli, som beboerne på 

afdeling 1+2.. 

8.  Mulighed for at flere 

er til rådighed for 

beboere og pårørende?  

          Helle Østergaard 

 

Helle Ø erindrer ikke at have sat pkt. på. 

Helle P orienterer om at der er åbent på kontoret 

torsdage kl. 9-14, men at det er muligt at lave 

aftaler med hende eller afdelingslederne, hvis man 

har brug for det. 

Afdelingslederne og Helle P er her iøvrigt ofte til 

sent om eftermiddagen. 

 

9. Evt. Udgår pga. manglende emner 

 Møder næste år Brugerpårørendemøder Hvissinge 2024: 

5/3, 13/6, 3/9 og 9/12 

 


